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Sunnfjord museum må prioriterast 
 

Etter at prosjektet «Kløften» er lagt bort, ber vi om at styret for Musea i Sogn og Fjordane set i verk 

tiltak for å utbetre pålegga frå Arbeidstilsynet, og at de snarast kjem opp med ein plan for 

oppgradering av Sunnfjord Museum. Sogn og Fjordane fylkeskommune ynskjer å handsame ein slik 

plan så snart som råd, og vi forventar at styret prioriterer dette arbeidet.  

 

Prosjektet «Kløften» skulle løyse dei kortsiktige og langsiktige utfordringane ved Sunnfjord Museum. 

Når dette prosjektet no er lagt bort forventar vi at utfordringane for museet vert løyst på andre 

måtar. På kort sikt må styret for Stiftinga Musea i Sogn og Fjordane sikre arbeidstilhøva for dei 

tilsette i tråd med pålegga frå Arbeidstilsynet. Samstundes må planane om utbetring og utvikling av 

museet konkretiserast og finansierast. 

 

Vi sluttar oss også til vedtaket i Fylkestinget 24.04.2019 der det heiter i punkt 4: 

 

Fylkestinget vil påpeike at Musea i Sogn og Fjordane har endra sine prioriteringar der 

arbeidsmiljøomsyn i administrasjonsbygg ved Sunnfjord museum er prioritert som nr 3, etter 

Holevikjekta. Dette meiner fylkestinget ikkje er rett prioritet, ikkje minst knytt til dei pålegg 

Arbeidstilsynet kom med i sin rapport i 2016. 

 

 

Vi ber om snarleg tilbakemelding på denne saka. 
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